

## Range extension of *Didymodon tibeticus* to Mongolia and a new synonym of *Didymodon nigrescens*

Dong-Ping ZHAO\*, Si HE, Tsogiin TSEGMED & Sulayman MAMTIMIN

**Abstract:** ZHAO, D.-P., HE, S., TSEGMED, TS. & MAMTIMIN, S. 2018. Range extension of *Didymodon tibeticus* to Mongolia and a new synonym of *Didymodon nigrescens*. – *Herzogia* 31: 311–316.

*Didymodon tibeticus* (Pottiaceae) is reported from Mongolia for the first time outside of the type locality. *Didymodon rigidulus* var. *perobtus* is proposed as new synonym of *D. nigrescens*.

**Zusammenfassung:** ZHAO, D.-P., HE, S., TSEGMED, TS. & MAMTIMIN, S. 2018. Erweiterung der Kenntnis des Areals von *Didymodon tibeticus* um die Mongolei und ein neues Synonym von *Didymodon nigrescens*. – *Herzogia* 31: 311–316.

*Didymodon tibeticus* (Pottiaceae) wird neu für die Mongolei und damit erstmals außerhalb der Typuslokalität angeben. *Didymodon rigidulus* var. *perobtus* wird als neues Synonym von *D. nigrescens* vorgeschlagen.

**Key words:** *Barbula*, China, *Didymodon rigidulus* var. *perobtus*, East Asia, new record.